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Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Lesz-e PPP 2012-ben?”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kormány meg kívánta szüntetni a PPP konstrukcióban létrejött beruházásokkal

kapcsolatban létrejött szerződéseket, és állami tulajdonba kívánta venni ezen

beruházásokat .

Hol tart a 1269/2011 . (VIII . 4 .) Korm. határozat 1 . pont h) alpontjának végrehajtása?

A 2012. évi költségvetési törvényjavaslatban erre a célra a korábbi évvel egyez ő összeg

szerepel . Mégsem kívánják a továbbiakban felmondani ezeket a szerződéseket?

Ha mégis végre kívánják hajtani a 1269/2011 . (VIII. 4.) Korm határozatban foglaltakat ,

úgy miért szerepel a 2012. évi költségvetési törvényjavaslatban PPP konstrukciókkal

kapcsolatos kiadásokra többszáz milliárd forint ?

Milyen ütemezéssel kívánják végrehajtani a fenti kormányhatározatban foglaltakat ?

Mibő l kívánják biztosítani az ehhez szükséges forrásokat ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .

országgyűlési képviselő
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